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RUSKO: Rusko má dobrý dôvod sa domnievať, že USA vyvíjajú biologické zbrane v
laboratóriách blízko hraníc Ruskej federácie a Číny. V rozhovore pre „Kommersant“ to
povedal tajomník ruskej Rady bezpečnosti Nikolaj Patrušev.

 

Vyhlásil, že vo svete „pribúda míľovými krokmi čoraz viac biologických laboratórií pod kontrolou
USA“, ktoré sa nachádzajú hlavne na ruských a čínskych hraniciach. Patrušev to označil za „zvláštnu
náhodu“.

„Američania tvrdia, že ide o výskumné centrá, kde pomáhajú miestnym vedcom vyvíjať
nové spôsoby boja proti nebezpečným chorobám. Pritom vlády krajín, kde sa tieto
objekty nachádzajú, nemajú vôbec predstavu o tom, čo sa deje za ich múrmi,“ hovorí
tajomník Rady bezpečnosti Ruskej federácie.

USA podľa neho tvrdia, že v blízkosti hraníc s Ruskom pôsobia mierové sanitárne a epidemiologické
stanice, ale z nejakého dôvodu pripomínajú skôr Fort Detrick v štáte Marylande, kde Američania po
už desaťročia vyvíjajú biologické zbrane.

«Mimochodom, je potrebné venovať pozornosť skutočnosti, že v priľahlých oblastiach sú
zaznamenané ohniská chorôb, ktoré nie sú pre tieto regióny charakteristické,» dodal
Patrušev.
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Na otázku novinára, či tým chce povedať, že USA v týchto pohraničných laboratóriách
vyvíjajú „biologické zbrane“, Patrušev odpovedal: „Máme pádny dôvod domnievať sa, že
je to presne tak.“

V tejto súvislosti má Rusko v úmysle spolupracovať so svojimi partnermi, predovšetkým v
postsovietskom priestore.

„(Budeme) s nimi rozvíjať spoluprácu v oblasti biologickej bezpečnosti,“ uviedol ruský
predstaviteľ.
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